

Title (en)

PROCESS FOR THE PREPARATION OF A POLYMER COMPOSITION.

Title (de)

VERFAHREN ZUR HERSTELLUNG EINER POLYMERZUSAMMENSETZUNG.

Title (fr)

PROCEDE DE PREPARATION D'UNE COMPOSITION POLYMIERE.

Publication

EP 0603381 A1 19940629 (EN)

Application

EP 93916281 A 19930611

Priority

- NL 9201277 A 19920715
- NL 9300129 W 19930611

Abstract (en)

[origin: WO9402532A1] The invention relates to a process for the preparation of a polymer composition containing an electrically conducting polymer which involves polymerisation of polymerisable monomer units to yield an electrically conducting polymer in a reaction mixture containing a pH buffer. The invention is characterised in that the polymerisable monomer units are obtained by in situ activation of precursor monomers. With the process according to the invention it is possible to use simple processing steps to shape moulding compounds and manufacture products that contain electrically conducting polymers. Instantaneous, premature polymerisation is prevented, polymerisation taking place at a point of time of one's own choice.

Abstract (fr)

Procédé de préparation d'une composition polymère contenant un polymère électroconducteur, consistant à polymériser des unités monomères polymérisables pour obtenir un polymère électroconducteur dans un mélange de réaction contenant un tampon de pH. L'invention se caractérise en ce que les unités monomères polymérisables sont obtenues par une activation in situ de monomères précurseurs. Grâce à ce procédé, il est possible, par des étapes de traitement simples, de façonner des composés à mouler et d'obtenir des produits qui contiennent des polymères électroconducteurs. On prévient la polymérisation instantanée et prémature, et il est possible de choisir le moment où cette réaction doit avoir lieu.

IPC 1-7

C08G 61/12

IPC 8 full level

C08G 61/10 (2006.01); **C08G 61/12** (2006.01); **H01B 1/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

C08G 61/122 (2013.01); **H01B 1/127** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9402532A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9402532 A1 19940203; AU 4588593 A 19940214; EP 0603381 A1 19940629; JP H06511283 A 19941215; NL 9201277 A 19940201

DOCDB simple family (application)

NL 9300129 W 19930611; AU 4588593 A 19930611; EP 93916281 A 19930611; JP 50395594 A 19930611; NL 9201277 A 19920715